
Protokół Nr 112/18 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 22 stycznia 2018 r. w godzinach 1020– 1030  
 
 
W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta 
2. Wojciech Rosicki - Wiceprezydent Miasta 
3. Tomasz Jakubiec - p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 
4. Jarosław Chwiałkowski - p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi  

i Administracji 
5. Agnieszka Dyśko - p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
6. Ireneusz Wosik - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
7. Małgorzata Wojtczak - Dyrektor Wydziału Budżetu 
8. Elżbieta Staszyńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 
9. Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-  

Administracyjnego 
10. Marcin Masłowski - Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego i Nowych 

Mediów 
 
 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła  Hanna Zdanowska – Prezydent  Miasta.  
 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 

 
1.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

bonifikaty od ceny udziału Miasta Łodzi we współwłasności części nieruchomości 
zabudowanej, położonej w Łodzi przy ulicy Stefana Jaracza 30. 
 

 
2.  Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie przeznaczenia do oddania  

w dzierżawę, w drodze bezprzetargowej, części nieruchomości położonej w Łodzi przy 
ulicy Rojnej bez numeru na okres do 3 lat oraz ogłoszenia ich wykazu. 
 
 

3. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na terenie 
miasta. 

 
 
 
Ad. 1.  Prezydent Hanna Zdanowska podjęła decyzję o przedstawieniu projektu uchwały 

na następnym posiedzeniu Kolegium. 
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Ad. 2. Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie przeznaczenia do oddania  
w dzierżawę, w drodze bezprzetargowej, części nieruchomości położonej w Łodzi 
przy ulicy Rojnej bez numeru na okres do 3 lat oraz ogłoszenia ich wykazu 
przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem Agnieszka Dobrucka. 

 
 
Po przeanalizowaniu projektu zarządzenia Kolegium postanowiło zarekomendować je 
Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu.  
Pani Prezydent poleciła wydzierżawienie części ww. nieruchomości na okres 1 roku, a także 
wystąpienie do Biura Architekta Miasta o wytyczne dotyczące możliwości połączenia  
w jeden ciąg obiektów handlowych zlokalizowanych na nieruchomości. 
 

 
Projekt zarządzenia stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
Ad. 3. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 
Agnieszka Dobrucka. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i poleciła: 
- odnośnie do wniosku Rodzinnego Ogrodu Działkowego „ODRODZENIE” - złożenie do 
Urzędu Marszałkowskiego wniosków o wydanie zezwoleń na usunięcie drzew; 
- odnośnie do wniosku Miejskiego Centrum Medycznego „Bałuty” - zalecenie Miejskiemu 
Centrum objęcia pracami pielęgnacyjnymi jesionu rosnącego obok podjazdu dla karetek.  
 

 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 
 

Posiedzeniu przewodniczyła: 
 
 
 

Hanna ZDANOWSKA 
Prezydent Miasta 


